
1. Godkendelse af seneste referat.  

2. Maj er medio januar udtrådt af bestyrelsen. 

3. Referat af ekstraordinær GF.  

Kim er rykket. Camilla rykker igen-igen. 

4. Fakturaer. 

Alt skal fremsendes til bestyrelsen. Alt over 10.000 kr. skal godkendes af formand + 2 
bestyrelsesmedlemmer. 

5. Altaner. Kontakt til altanudvalget. 

Tine tager kontakt til Kim, for at få ham til at følge op på at kontakte altanudvalget. 

6. Vandtryk. Kontakt til rørudvalget. 

Rune tager fat i andelshaveren, der har foretaget rundspørge om rør og vandtryk. 
Efterfølgende afholder Rune møde med udvalget. 

7. Trappeopgange. Opfølgning på alle punkter under seneste bestyrelsesmødes punkt 4. 

Rune har talt med terrazzomanden, og forklaringen er fyldestgørende. Camilla har ikke fået 
svar endnu fra Strandbo2, hvilke lamper og hvilken elektriker, de har anvendt. Tine afventer 
tilbud på røgalarmer fra elektrikeren. Elevatorer: Rune har fået tilbud fra Bangsbo. Bestyrelsen 
udfærdiger forslag til generalforsamlingen. 

8. Oprydning. Opfølgning. 

Rune tager fat i Flemming. 

9. Rengøringsfirma. Opfølgning. 

Camilla videresender tilbud på opstartsrengøring fra Raccoon, når dette modtages.  

10. Hjemmeside. Opfølgning. 

Tine følger op.  

11. Kælderrum. Opfølgning. 

Vi påbegynder at skrive på oplysning til alle om nummerering af kælderrum samt om påførsel 
af dette nummer på overdragelsesdokumenter. Camilla følger op med Kim, hvad der ligger inde 
nfor bestyrelsens kompetence. 

12. Kloakker. 

Camilla tager igen kontakt til Strandbo2, og kun hvis al kommunikation mislykkes, indhentes 
tilbud på udelukkende vores egne kloakker. 

13. Eventuelt. 

Rune kontakter Fiberby på baggrund af nedetider og langsomt internet. Foreslår evt. opslag 
mht. en aften, hvor en tekniker fra Fiberby kommer ud. 

 

 


